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Minută 

În conformitate cu prevederile art. 7 alin. 9) şi I O) din Legea nr. 52/2003 

privind transparenţa decizională în administraţia publică - republicată, Primăria 

Sectorului 2 Bucureşti a organizat dezbaterea publică a proiectului de hotărâre 

privind aprobarea tarife activităţi colectare, transport ş i depozitare deşeuri 

municipale utilizatori casnici (persoane fi zice si asociatii de proprietari). 

Prin Anunţul public nr. 102235/06.07.2021 s-a adus la cunoştinţă publică 

organizarea şedinţei de dezbatere publică a proiectului sus menţionat, în şedinţa 

organizată on-line, pe platforma de videoconferinţă WEBEX, în ziua de 

19.07.2021 - ora 17°0
• 

S-a precizat în cuprinsul Anunţului şi despre posibilitatea de a depune în 

scris recomandări/propuneri referitoare la actul normativ în referinţă, atât la 

Centrul de relaţii cu Publicul, cât ş i transmise în format electronic la adresa 

indicată. 

La şedinţa de dezbatere publică din data de 19 Iulie 2021, ora 17°0
, s-a 

asigurat accesul/conectarea la sesiunea on-line a dezbaterii publice tuturor 

persoanelor care au solicitat participarea la şedinţă, fiind consiliaţi cu privire la 

aspectele de natură tehnică, astfel încât fiecare cetăţean să aibă posibilitatea de a 

exprima în mod liber opinia, propunerile, sugestiile. 

La şedinţa on-line din data de 19 Iulie 2021 au paiticipat 14 persoane, iar 

din partea Primăriei Sectorului 2 au fost prezenţi: 

- Dl. Radu Nicolae Mihaiu - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti; 

- Dl. Sebastian Victor Florescu - Administator Public Primăria 

Sectorului 2 

- Dl. Dragoş Eusebiu Teodoreci - Şef Serviciu Gospodărie Comunală 
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S-a adus la cunoştinţă publică faptul că şedinţa este înregistrată 

audio/video şi transmisă live pe pagina de facebook a Primăriei Sectorului 2, iar 
prin accesarea link-ului şi implicit conectarea la sesiunea on-line a dezbaterii se 
ia act de exprimarea acordului cu privire la modalitatea tehnică de participare. 

Nu s-a înregistrat nici un act de opoziţie sau contestaţie cu privire la modul de 
desfăşurare al şedinţei. 

În deschidere, dl. Primar a făcut o prezentare generală în ceea ce priveşte 
tarifele pentru utilizatorii casnici (persoane fizice şi asociaţii de proprietari). 

Dl. Primar: Aceasta dezbatere urmareste trecerea la un nou mod de 
tarifare, de la taxa la tarif si la principiul „plateste cat arunci". Avem o serie de 
tarife transmise de catre S.C. Supercom S.A. care trebuie supuse dezbaterii 
publice. Este important ca vom trece de la taxarea individuala, la tarifare, fiecare 
va plati cat gunoi arunca. Avem fractie umeda care este gunoiul menajer si 
fractie uscata ( deseuri din ambalaje, sticla, platic, hartie, cmion), aceste 2 fractii 
sunt fundamentale pentru a reduce gunoiul depozitat, iar gunoiul depozitat nu 
poate fi reciclat. 

Avem 3 tarife propuse de catre S.C. Supercom S.A. 

Un tarif pentru colectare separata, transport si depozitare deseuri reziduale 
care este de 548 lei/tona (fara TV A) . 

Al doilea tarif pentru colectare separata, transp01i, s01iare si depozitare a 
deseurilor reciclabile este de 830.73 lei/tona (fara TVA) . 

Al treilea tarif pentru colectare separata, transport si depozitare a 
deseurilor in amestec depus necorespunzator este de 682.83 lei/tona (fara TVA). 

Avem aceste 3 tarife pentru a incuraja colectarea separata. Colectarea de 
deseuri recilabile este semnificativ mai scumpa, decat colectarea separata fata de 
deserile reziduale. 

Pentru a incuraja colectarea separata, Primaria Sectorului 2 va 
subventiona colectarea separata de la 830.73 lei/tona, la 0.99 bani/tona, doar 
pentru deseurile reciclabile. 

Un alt lucru important este ca nu fiecare persoana va Încheia contract. 
Pentru cei care locuiesc la bloc gunoiul va fi inclus in lista de intretinere si va fi 
repartizat in functie de numarul de persoane. 

Vom prelungi termenul pana cand se va plati aceasta taxa micsorata de 
1 O lei/persoana/luna, pana la finalul anului pentru a avea timp suficient sa se 
incheie contractele. Cei de la case vor trebui sa faca contract separat, se vor 
încheia contracte online, se va merge din casa în casa si de asemenea la punctele 
desemnate de catre Supercom. 

In urma acestei dezbateri tarifele vor fi supuse la vot in sedinta de joi, 
22.07.2021. 
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Pmiicipant (D.M.): Cum se încheie contractul pentru cei care locuiesc la 
case şi produc cantităţi mici de deşeuri ? 

Dl. Primar: Se pot încheia contracte si pentru cantitati mai mici , se vor 
folosi pubele de cantitati mai mici oferite de S.C. Supercom S.A. 

Participant (D.M.): Cum se rezolva problema gunoiului depus de alte 
persoane langa casa mea? 

Dl. Primar: Aceasta problema nu s-a rezolvat nici cu taxa de habitat, iar 
aceste cazuri trebuie semnalate de catre operatorul de salubritate sau de catre 
vec1111. 

Participant (C.C.): Am un tomberon cu volum mic si greutate mica, cati 
bani platesc ? 

Dl. Primar: Veti încheia contract (cu S.C. Supercom S.A.) pentru asociatia 
de proprietari in functie de cantitatea produsa. Se plateste in functie de numarul 
de pubele si nu la greutate. 

Pmiicipant (C.C.): Ce se consemneaza pe documentul care se emite la 
ridicarea deseurilor de care Supercom ? 

Dl. Primar: Se trec numarul de pubele si cat de pline sunt aceste pubele. 
Se plateste cum s-a facut contractul. Daca contractul s-a facut pentru 80 de 
pubele, iar asociatia produce 78 de pubele, se plateste pentru 80 de pubele si se 
ajusteaza pe parcurs contractul. 

Participant (C.C.): Ce se intampla daca nu sunt de acord cu cantitatea care 
a fost consemnata in document ? 

Dl. Primar: Puteti contesta acest document si puteti interveni si la 
Primarie pentru mediere, iar ca dovezi pot fi fotografii, martori, etc. 

Pa1iicipant (D.I.): In fisele de fundamentare pentru Tariful T2 profitul este 
de 6 %, in comparatie cu Tariful Tl pentru deseurile reziduale unde este 1,6 % . 
In profitul de 6 % intra si valorificarea materialelor reciclabile ? Cat incaseaza 
Supercom pentru aceste deseuri reciclabile furnizate de catre populatie? 

Dl. Primar: Deseurile reciclabile sunt subventionate de catre Primarie, asa 
cum am spus, 0.99 bani/tona. Banii se întorc la Primarie prin 2 mecanisme din 
valorificarea acestor deseuri. Prin vanzarea lor si prin O.I.R.P.-uri. Singurul 
deseu care ar putea sa produca profit este Aluminiu, iar la restul deseurilor 
costurile sunt mai mari pentru gestionarea lor, decat pot fi obtinuti prin 
valorificare. 

Participant (D.I.): O alta întrebare este legata de profitul Supercom-ului. 
La deseurile reciclabile profitul S.C. Supercom este de aproximativ 6 %. De ce 
au profit mai mare fata de T 1 care este de 1,6 % ? 
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Dl. Primar: Pentru ca am cerut ca tarifele platite de populatie sa fie mai 
1111CJ. 

Participant (D.I.): Daca exista o cantitate mmnna stabilita cu S.C. 
Supercom S.A. ? 

Dl. Primar: Nu este stabilita o cantitate minima de deseuri. Urmeaza sa 
punem la dispozitie contracte standard. Este important ca cei care nu produc 
deseuri sa nu plateasca, dar va trebui sa facem o diferenta intre cei care nu 
produc deseuri si cei care nu vor sa platesca deseurile. Probabil, vom avea un tip 
de contract pentru cei care produc cantitati mici de deseuri, iar acest tip de 
contract va fi votat in Consiliul Local, va fi o alta dezbatere publica. 

In acest moment discutam tarifele efectiv, sinu contractul. 

Participant (D.I.): Ce se achizitioneaza prin fonduri europene pentru 
asociatiile de proprietari ? 

Dl. Primar: In acest sens a fost o sedinta a C.G.M.B. prin care s-a votat 
formarea unei asociatii de dezvoltare intercomunitara din care si sectorul 2 va 
face parte. Prin aceasta asociatie se urmareste accesarea de fonduri europene, 
initial pentru acel incinerator care nu se mai face. Acei bani vor putea fi folositi 
de catre P .M.B. si de catre primarii le de sectoare pentru crearea de infrastructura 
de colectare separata. 

Participant (I.B.): Ce se intampla cu sortarea deseurilor la blocuri. Acum 
avem sortare pe 2 fractii, respectiv uscata si umeda. Unde se depoziteaza I 
containere speciale ? 

Dl. Primar: In acest moment comoditatea comunicarii este foarte 
importanta pentru ca putem discuta cate fractii ar trebui sa fie, cum ar trebui sa 
fie compozitia fractiilor, exista tratate intregi, cel mai bine ar fi sa avem 4 fractii. 
Prima fractie este sticla, cealalta este restul ambalajelor, biodegradabile, dar in 
prima faza se refera la parcuri, si menajer. In acest moment tarifele pe care le 
avem si care sunt impotiante si relevante sunt pentru fractia uscata si fractia 
umeda si ne vom asigura ca vom o parte din aceste tarife care asigura 
cheltuielile de publicitate din pmiea operatorului de salubrizare. 

Participant (I.B.): Ce se intampla cu cutiile instalate la blocuri? La blocul 
meu nu sunt instalate astfel de cutii. 

Dl. Primar: Problema cea mai mare cu aceste containere este ca sunt 
vandalizate si provoaca o mizerie de nedescris. Sunt 3 asociatii care au astfel de 
containere speciale. Una dintre probleme cu aceste containere pilot este cu 
spatiul. Asociatiile care au spatiu sunt norocoase, dar sunt multe asociatii care 
nu au spatiu pentru amplasare. 

Participant (I.T.M.): Nu sunt lamurit cu pretul pe tona Se va simti o 
scadere a pretului asa cum ati promis in campania electorala ? 
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Dl. Primar: Nu am promis in campania electorala asa ceva, pentru ca de la 
taxa zero, nu poate sa existe o scadere. S-a platit un tarif/persoana pana in 
februarie 2019, du pa care s-a platit taxa de salubritate la D.V.B.L., dupa aceea in 
anul 2020 taxa de habitat care a fost 0.99 bani/persoana/an. 

Participant (I.T.M.): In campania electorala ati promis ca scapam de 
Supercom, care in continuare uda strazile si nu inteleg de ce ? 

Dl. Primar: Sunt 2 lucruri care trebuiesc lamurite. Ridicarea gunoiului 
menajer de la persoanele fizice si curatenia cailor publice. Sunt lucruri separate. 

Participant (I.T.M.): As dori sa stiu cum putem calcula cat gunoi produce 
fiecare persoana ? 

Dl. Primar: Nu se poate calcula pentru fiecare persoana in parte, 
contractul se face cu asociatia de proprietari, apoi suma se imparte conform 
legii, la numarul de persoane din asociatia de proprietari. 

Participant (I.T.M.): Daca într-o asociatie de proprietari sunt 4 
apartamente in care isi desfasoara activitatea un cabinet de avocatura, iar acestia 
nu sunt reglementati ca agenti economici, cum vor plati ? 

Dl. Primar: Agentii economici au tarif separat. Asociatia plateste cat 
gunoi produce, iar asociatiei ii revine responsabilitatea de a discuta cu firma de 
avocatura sau eventual cu Politia Locala, daca firma de avocatura nu isi declara 
punctul de lucru. 

Participant (I.T.M.): In aceasta discutie, discutati numai despre persoanele 
fizice sau si pentru pesoane juridice, agenti economici care isi desfasoara 
activitatea pe raza sectorului 2 ? 

Dl. Primar: Am avut o dezbatere pentru agentii econimici, acum o luna si 
jumatate, unde nu a participat nimeni, desi am anuntat-o pe aceleasi canale ca si 
pe cea de astazi si exista tarife pentru agentii economici. 

Participant (I.T.M.): 80 % dintre agentii economici care isi desfasoara 
activitatea pe raza sectorului 2 nu platesc nici o taxa ! 

Dl. Primar: Ne vom imbunatati capacitatea de control, inclusiv a Politiei 
Locale. 

Participant (D.L.): Nu s-a auzit ! 

Participant (A.C.): Pana acum plateam foarte putin, acum vom plati mai 
mult pentru fractia uscata ? 

Dl. Primar: Noi avem tarife separate, atat pentru fractia uscata, cat si 
pentru fractia umeda. Dar fractia uscata va fi subventionata pana la 
0.99 bani/persoana/luna. Singurul lucru care nu va fi subventionat, va fi fractia 
umeda. Deci cei care fac colectare separata vor fi in continuare stimulati, vor 
plati mai putin la gunoi. 
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Participant (A.C.): Ma ingrijoreaza faptul ca cei de la case si agentii 
economici, în continuare nu vor avea contracte de salubrizare ! Ce se intampla 
cu cei care nu au sau nu vor face contract de salubrizare ? 

Dl. Primar: Cei care nu au contract vor plati o taxa destul de serioasa de 
21,5 lei/persoana/luna. Cu privire la agentii economici, exista deja o hotarare de 
consiliu prin care s-a stabilit un tarif pentru agentii economici. 

Pmiicipant (A.C.): Cand vom afla de momentul in care se vor încheia 
contractele cu Supercom-ul ? 

Dl. Primar: Noi speram sa aprobam aceste tarife în sedinta de consiliu 
local si speram sa se poate Încheia contractele incepand cu luna septembrie, 
poate octombrie cu începere de la O 1 ianuarie 2022. Pana atunci ramanem cu 
tariful de 1 O lei/persoana/luna. 

Participant (D.L.): Nu s-a auzit ! 

Participant (D.I.): Cat dureaza aceasta subventie? 

Dl. Primar: In fiecare an se voteaza în sedinta de consiliu local. Deci in 
fiecare an trebuie votata in consiliu. 

Participant (D.I.): Ce se intampla cu deseurile voluminoase? 

Dl. Primar: S-a discutat cu Supercom sa preia in fiecare sambata deseurile 
voluminoase, incepand cu luna august. 

Pmiicipant (D.I.): Este contracost? 

Dl. Primar: Este gratis pentru asociatiile de proprietari, iar pentrn restul 
operatorul de salubritate va fi platit. 

Participant (A.P.): Este în programul de guvernare introducerea taxei de 
garantie pentru PET-uri. 

Dl. Primar: Tariful a fost transmis de catre operator. Acum trebuie sa 
intelegeti ca într-un metru cub fractie uscata intra 60 kg, fata de 160 kg la fractia 
umeda, deci, fractia uscata este foarte voluminoasa. Vedem acest lucru ca se 
intampla deja pe strazi. Este clar ca este nevoie sa treaca mai des masinile pe 
strazi. Acestea au niste costuri reale. Faptul ca se trece mai des sunt niste costuri 
in plus. 

Sistemul garantie - returnare, cand va intra in vigoare cu siguranta, va 
reduce numarul de PET-uri si numarul de sticle. Probabil, nu si numarul de 
hartie si cmion. Probabil, ca nu si numarul de doze de bere. 

Participant (A.P.): Dozele de aluminiu trebuie returnate pentru ca din 
aluminiu se scoate cel mai mare profit ! 
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Dl. Primar: Pana cand vor fi returnate si daca vor fi returnate, atunci 
probabil vom avea un alt tarif. Pana atunci vom avea acest tarif, care repet, va fi 
subventionat. 

Participant (A.P.): Am vazut ca in fisa de prezentare este evaluat un buget 
de peste un milion de roni pentru alte servicii executate de terti (Tl) sieste acolo 
un sistem de monitorizare parc auto, apoi au 100.000 roni pentru flyere. Nu am 
vazut nici o campanie de constientizare, de informare a cetatenilor. Exista 
costuri pentru logo si identitate companie si nu inteleg de ce ? In mediul privat 
chestiile acestea sunt platite din profit. 

Dl. Primar: Trebuiau sa existe flyere si pana acum, trebuia sa fie campanie 
de informare, faptul ca nu s-a intamplat, asta nu însemna ca nu trebuie se 
intample, iar daca se intampla, toate acestea au niste costuri. 

Noi ne dorim ca, atat Primaria si operatorul sa promoveze colectarea 
separata. Daca le cerem sa promoveze acest lucru, este rezonabil ca ei sa spuna 
ca au niste costuri. 

Participant (A.P.): Tot in aceste documente sunt foarte multe cheltuieli 
care sunt alte elemente care nu se regasesc in structura cheltuielilor din fisa de 
fundamentare. Aceste cheltuieli trebuie sa fie transparente ca sa stim pentru ce 
platim. 

Dl. Primar: Aveti dreptate pe de o pmie, pe de alta parte fisele sunt un 
model standard al A.N.R.S.C., iar din cunostintele mele aceste cheltuieli au 
scazut foarte mult. 

Participant (A.P.): La tariful T2 sunt alocati peste 5,2 milioane roni 
pentru materii prime si materiale consumabile. Sunt de acord sa fie alocate 
aceste sume, dar la mine in cartier, in Baicului, nu au ajuns nu au ajuns niciodata 
(nu am primit saci galbeni) 

Dl. Primar: In acest moment, avand o relatie contractuala cu asociatia de 
proprietari, aceasta are dreptul sa primeasca aceste materiale si consumabile 
(saci galbeni pentru fractia uscata) pentru ca altfel este indreptatita sa nu 
plateasca. Colectarea selectiva a fost un experiment pentru firma de salubrizare. 
Este notmal ca relatia contractuala sa fie una directa intre firma de salubrizare si 
asociatia de proprietari. 

Participant (S.G.): Reprezint o asociatie de proprietari din sectorul 2 si 
am avut si noi aceeasi problema cu sacii galbeni. Noi ne-am facut un stoc de 
100 saci, pe care ulterior ii dadeam la schimb. Noi înainte aveam 12 tomberoane 
de 240 litri care nu aveau loc in ghena, iar acestea au fost înlocuite cu 2 
tomberoane de 720 litri. Cum vom încheia contractul daca noi avem 2 
tomberoane de 720 litri ? 

Dl. Primar: Nu putem sa punem orice fel de container, pentru ca ele 
trebuie sa fie usor de gestionat de catre firma de salubrizare. Trebuie sa fie un 
container agreat de catre firma Supercom. 
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Contractul se va face proportional cu pretul pe volum. 

Participant (S.G.): Dorim sa amplasam si noi containere pentru colectarea 
selectiva ! 

Dl. Primar: Va rog sa imi trimiteti solicitarea catre adresa de e-mail 
primar@ps2.ro 

Participant (A.C.): Intrebare legata de concurenta, exclusivitate si pana 
cand cu S.C. Supercom S.A. ! 

DL Primar: Din pacate instanta s-a pronuntat asupra faptului ca exista un 
singur operator si ia dat dreptate operatorului. 

Instanta a spus ca are dreptul la aceasta exclusivitate. Este o decizie a 
instantei si nu o avem cum sa nu o respectam. Legea impune ca operatorul are 
dreptul la exclusiviate. Problema se va rezolva la o noua licitatie. 

Participant (R.G.): Reprezint o asociatie de proprietari mai micuta si am o 
întrebare legata de tariful volumetric al gunoiului. Noi avem pubele de 240 litri, 
insa din cauza lipsei de spatiu au fost înlocuite (pubelele) cu saci si tot asa se 
procedeaza si la evacuarea deseurilor, tot in saci, atat la fractia umeda, cat si la 
fractia uscata. In cazul acesta, va fi o problemea in inchierea contractului cu 
operatorul, vom fi obligati sa luam pubele ? 

Dl. Primar: Se va face contract pe volum, atat pentru menajer, cat s1 
pentru reciclabil 

Participant (R.G.): Intervalul/timpul 111 care putem reevalua bilateral 
contractul ? 

DL Primar: Se poate face reevaluarea, lunar. 

Participant (R.G.): Daca Primaria a fost implicata într-un fel la acest 
contract cadru ? Este interesat daca va primi niste rapoarte privind ridicarile de 
gunoi! 

DL Primar: Dansilor le este mai simplu sa nu isi noteze, pentru ca s-a luat 
(încasat de catre Supercom) taxa pe numarul de persoane. 

Sper ca la un moment dat, totul sa fie transparentizat, sper ca totul sa se 
poata face public (G.D.P.R.), imi doresc sa avem o cat mai buna trasabilitate a 
deseurilor. 

Paiiicipant (D.I.): Domnule Primar ati acceptat tarifele? 

Dl. Primar: Cand am primit tarifele, acum vreo 5 luni propunerea tarifului 
era de 950 lei/tona. Am avut observatii, le-am transmis Supercom si s-au facut 
modificari semnificative. Ceea ce s-a propus acum cred eu ca este un tarif ce 
tine cont de contextul actual. Costurile la depozitare sunt foarte, foaiie mari 
sunt 280 lei/tona, doar la depozitare. 
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Am avut sesizari, am avut discutii, am pnmlt si din partea 
dumneavoastra propuneri , iar in urma discutiile sper sa pot fi in masura sa obtin 
votul in cosnsiliul local. 

Participant (S.G.): Ce facem cu cei care arunca deseuri in zona cu fractia 
uscata, in amestec ? 

Dl. Primar: Daca se intampla într-un mod rezonabil acest lucru dispare la 
s01iare, iar daca oamenilor nu le pasa de aceea avem tariful 3 - T3 colectare, 
transport in amestec care se aplica asociatiei. Sigur exista niste maije, pe care le 
vom gestiona dea lungul timpului. 

Participant (S.G.): Vrem informare cu tenta oficiala din paii ea Primariei. 

Dl. Primar: Ne vom implica cu afise si noi si operatorul, ele sunt deja 
prevazute si in costuri. 

Participant (S.G.): Am primit de 3 ori sms-uri din partea Primariei ca va 
veni Politia Locala sa puna afise, asta in perioada pandemiei, insa nu au venit 
fizic. 

Dl. Primar: Primaria, Politia Locala, cat si Supercom vom face aceste 
efmiuri, cat si noua Directie de Mediu. Primaria va face mai mult, pas cu pas 
mergem într-o directie mai buna. 

Participant (D.M.): Vorbim cu totii de transparenta, însa Supercomul nu 
prea tine seama de acest lucru. Site-ul Supercom nu functioneaza de mai bine 
de 1 an. Nu au site, nu gasesti niciun fel de informatie. 

Dl. Primar: Aveti dreptate, stiu aceste lucruri. Le-am cerut sa isi faca un 
site cat mai bun, care sa includa si programele de ridicare a deseurilor, chestii 
absolut normale, care ar trebui sa se intample. 

Participant (D. M.): Gunoi ramas la copaci, in jurul copacilor pe Sos. 
Andronache. 

Dl. Primar: Asta este pentru curatenia cailor publice, nu pentru dezbaterea 
de astazi. Este una din problemele cele mai spinoase. Gasim o solutie de control 
la verificare, dar sila A.D.P. 

Dacă nu s-au înscris şi alte persoane pentru a dezbate acest tarif, vă 
mulţumesc tuturor pentru prezenţă. Închidem aici dezbaterea. O să existe discuţii 
şi în Consiliul Local pentru aprobarea unui astfel de tarif. Vă mulţumesc mult. 

În baza propunerilor, opiniilor şi recomandărilor preluate în perioada de 
consultare şi a dezbaterii publice derulate în cadrul şedinţei on-line din data de 
19 iulie 2021, precum şi a celor depuse în scris, prin registratură, la adresa de 
e-mail indicată sau direct la cabinetul Secretarului general al Sectorului 2, atât 
de către cetăţenii interesaţi , cât şi de reprezentanţii unor compartimente de resort 
din cadrul Primăriei Sectorului 2 sau din cadrul serviciilor publice de interes 
local afl ate sub autoritatea Consiliului Local Sector 2, actul normativ supus 
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consultării publice va fi redactat în forma intermediară/finală şi afi şat pe site-ul 
Primăriei Sectorului 2 Bucureşti , confo1m prevederilor Legii nr. 52/2003 privind 
transparenţa decizională în administraţia publică, republicată . 

Notă : pentru respectarea reglementărilor legale privind preluarea datelor 
cu caracter personal, participantul care au intervenit în dezbatere nu au fost 
identificat în cuprinsul Minutei cu nume/prenume, fiind menţionate doar 
initialele. 

' 

Prezenta minută a fost întocmită cu prilejul desfăşurării şedinţei din data 
de 19 .07 .2021 şi tehnoredactată şi înregistrată astăzi 20 iulie 2021 

Primarul Sectorului 2 - Radu Nicolae Mihaiu 

Şef Serviciu Gospodărie Comunală - Dragoş Eusebio Teodoreci 
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